

RCEME GEMRC

CplC Thériault, CD

Après 11 années de services envers les Forces armées canadiennes (FAC) et le Corps du Génie électrique et mécanique royal canadien (GEMRC), CplC Thériault prendra sa retraite le 28 novembre 2021

CplC Thériault s'est enrôlé le 29 septembre 2010 au centre de recrutement à Montréal. Suite à sa formation de Tech Véh à Borden, il a été muté à la BFC Edmonton, au 1 Svc Bn, A Veh, de 2015 à 2018. Alexandre a ensuite été muté au 3 PPCLI, et appointé au rang de CplC. Durant sa carrière, il a apporté son support à la Death Race, aux inondations survenues à Calgary ainsi qu'aux feux de forêts en Colombie-Britannique.

Un diner de départ (DDD) aura lieu le 26 November 2021 à 12:45 pm at The Canadian Brewhouse located at 60 Westpark Boulevard in Fort Saskatchewan. Si vous désirez être présent ou envoyez des anecdotes, messages, et photos du membre, svp communiquez avec Sgt Scott Thibodeau par courriel au Scott.Thibodeau@forces.gc.ca.



MCpl Thériault, CD

After 11 years of service with the Canadian Armed Forces (CAF) and the Corps of Royal Canadian Electrical and Mechanical Engineers (RCEME), MCpl Thériault will retire on 28 November 2021.

MCpl Thériault enrolled on September 29th 2010 at the recruiting center in Montreal. After getting his Veh Tech training in Borden, he was posted to CFB Edmonton at 1 Svc Bn, A Veh from 2015 to 2018. Alexandre was then posted to 3 PPCLI, where he was appointed to the rank of MCpl. During his career, he provided support to the Death Race, Floods in Calgary and Wildfires in BC.

A Departure with Dignity (DWD) Ceremony will be held on 26 November 2021 at 12:45 pm at The Canadian Brewhouse located at 60 Westpark Boulevard in Fort Saskatchewan. If you would like to attend or send your stories, messages and photos, please send an email to Sgt Scott Thibodeau at Scott.Thibodeau@forces.gc.ca.



Arte et Marte